
Protokół VIII sesji 
Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

z dnia 26.11.2024 r. 

~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~ 

 

w sali w konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Szczawnie-Zdroju 
(pok. 27, II piętro) 

 

Godzina rozpoczęcia obrad - 9:30, zakończenia – 13.18 

Radni nieobecni w trakcie: 

Radna Agnieszka Wilk- nieobecna od godz. 9.30 do godz. 9.34, obecna od godz. 
9.35 do godz. 13.18 (do końca sesji) 

Uwaga: 

Zgodnie  ze  znowelizowaną  w  maju  2018  roku   ustawą  o  samorządzie 
gminnym, sesje rad gmin począwszy od kadencji 2018 – 2023 (przedłużoną 
do 30.04.2024 r.) są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk.  
Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej. (Art. 20 
ust. 1b). 
Całość dyskusji oraz poruszane problemy nagrane zostały w wersji 
z obrazem i dźwiękiem – pod adresem:  

https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl/kadencja2024-2029/ 
zakładka Archiwum/VIII sesja Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

z dnia 26.11.2024 r. 
 

 
1. Otwarcie VIII sesji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju Łukasz Różycki 

otworzył VIII sesję Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju oraz powitał 

zaproszonych gości: 

    - Pana Marka Ćmikiewicza Burmistrza Szczawna-Zdroju, 

    - Panią Magdalenę Tarnawską Zastępcę Burmistrza Szczawna-Zdroju, 

 - Panią Bogumiłę Wojtczuk Skarbnika Miasta, 

 - Pana Sławomira Grochalę Sekretarza Miasta, 



 - Pana Marka Żegnałka Mecenasa,  

- Panią Annę Tumas Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Szczawnie-Zdroju, 

- Panią Jolantę Adamczak Kierownika Centrum Usług Wspólnych 

Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój, 

- Pana Tomasza Durajczyka Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu 

i Rekreacji w Szczawnie-Zdroju, 

- kierowników oraz pracowników Urzędu, Radnych, Mieszkańców 

Szczawna- Zdroju.  

Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o sesji wraz 

z porządkiem obrad zostało dostarczone radnym w terminie zgodnym 

z § 20 ust. 3 Statutu Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój.  

Na podstawie listy obecności ustalono, że na stan 15 radnych – 15 radnych 

było obecnych. W związku z powyższym oznacza to niezbędne quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał.  

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Lista gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

Porządek obrad sesji przed zmianami stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zapytał czy są wnioski, które radni 

chcieliby zgłosić. 

Burmistrz Szczawna-Zdroju zgłosił wniosek, aby wprowadzić do porządku 

obrad dodatkowy punkt pn.: „Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

na wykonanie robót budowlanych lub prac konserwatorskich 

i restauratorskich lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 



lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie 

Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój”. 

 

Odbyło się głosowanie nad wnioskiem Burmistrza Szczawna-Zdroju 

o wprowadzenie do porządku obrad jako punkt nr 20 „Podjęcie 

uchwały w sprawie udzielenia dotacji na wykonanie robót 

budowlanych lub prac konserwatorskich i restauratorskich lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru lub 

znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na 

terenie Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój”, 

pozostałe punkty kolejności. 

 

Ww. wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu: za- 15, przeciw-0, 

wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 15 radnych. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad porządkiem obrad po 
zmianach. 

Porządek obrad po zmianach został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu: za- 

15, przeciw-0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 

15 radnych. 

 

3. Przygotowania do Jarmarku Bożonarodzeniowego, Wigilii 
oraz Sylwestra informacja Burmistrza.  

Informacja ta została załączona do aplikacji POSIEDZENIA.PL. i stanowi 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Na prośbę Burmistrza, informację tę przedstawił Pan Tomasz Durajczyk 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Szczawnie-Zdroju oraz 

Pan Mirosław Kowalik Dyrektor Teatru Zdrojowego im. Henryka 

Wieniawskiego w Szczawnie-Zdroju. W tym punkcie głos zabrał także 

Burmistrz Szczawna-Zdroju. 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

W dyskusji udział wzięli: radna E. Piotrowska, Burmistrz. 

 

Zostało wspomniane, że Radni zostali zaproszeni na następujące 

wydarzenia: 

1) na Międzynarodowy Turniej Piłki Nożnej o Puchar Burmistrza 

Szczawna-Zdroju Pana Marka Ćmikiewicza Rocznik 2015 i młodsi: 

1 grudnia 2024 r., otwarcie na godz. 9.00; 

2) Grand Prix Polski w Tenisa Stołowego: 7 grudnia 2024 r., otwarcie 

na godz. 13.00. 

Imprezy te odbędą się na Hali Sportowej przy ul. Słonecznej 1a 

w Szczawnie-Zdroju. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 

4. Informacja Burmistrza o zgłoszonych żądaniach, o których 
mowa w art. 36 i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 
37 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu 
i zagospodarowaniu przestrzennym.  

Informacja ta została załączona do aplikacji POSIEDZENIA.PL i stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Na prośbę Burmistrza informacja ta została przedstawiona przez Pracownika 

Wydziału Gospodarowania Nieruchomościami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaproponował 

przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

5. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 
22 października 2024 r. 



Protokół ten został przesłany wszystkim radnym na adresy e-mailowe. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi do protokołu z sesji  

z dnia 22 października 2024 r.  

 
Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej z dnia 22 października 2024 r.  

 
Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 22 października 2024 r. został przyjęty 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 15, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, 

obecnych podczas głosowania- 15 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy do 

następnego punktu obrad. 

 

6. Sprawozdania z pracy Stałych Komisji Rady.  

Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 14.11.2024 r.,  

sprawozdanie Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem z dnia 

20.11.2024 r., sprawozdanie Komisji Uzdrowiskowej z dnia 20.11.2024 r., 

sprawozdanie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu z dnia 20.11.2024 r., 

sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 21.11.2024 r., 

sprawozdanie Komisji Spraw Obywatelskich z dnia 21.11.2024 r., 

sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z dnia 25.11.2024 r., zostały zamieszczone 

do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag, Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, 

że przechodzimy do następnego punktu obrad. 

 

7. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności 
w okresie między sesjami.  



Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie między 

sesjami zostało załączone do aplikacji POSIEDZENIA.PL i stanowi załącznik 

nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag, Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, 

że przechodzimy do następnego punktu obrad. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów 
gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 
własnych, niepochodzących z pobranej opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych, niepochodzących z pobranej 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi został załączony do 

aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

 

Na prośbę Burmistrza projekt tej uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału 

Gospodarki Komunalnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: Burmistrz, radny J. Kaczanowski, Kierownik 

Wydziału Gospodarki Komunalnej, radny A. Sikoń. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi 

z dochodów własnych, niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Uchwała w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych, niepochodzących z pobranej opłaty za 



gospodarowanie odpadami komunalnymi została podjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 15, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 15 radnych. 

 

Projekt  uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych, niepochodzących z pobranej 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi stanowi załącznik nr 7 

do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych, 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi stanowi załącznik nr 7a do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy do 

następnego punktu obrad. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój. 

Ww. projekt uchwały został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

  

Na prośbę Burmistrza, Skarbnik Miasta przedstawiła przedmiotowy projekt 
uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój. 

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy    

Szczawno-Zdrój została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 15, 

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 15 

radnych. 



Projekt  uchwały w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej 

Gminy Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu, 

uchwała w  sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 8a do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy do 

następnego punktu obrad. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 
rok 2024. 
 

Ww. projekt uchwały został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 
  

Na prośbę Burmistrza, Skarbnik Miasta przedstawiła przedmiotowy projekt 

uchwały. 

   
Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 
 
W dyskusji zabrali głos: radny J. Kaczanowski, Skarbnik Miasta. 

 
Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmian 

w budżecie gminy na rok 2024. 

 

Uchwała w sprawie zmian w  budżecie  gminy  na  rok 2024 r. została   

podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 15, przeciw-  0, wstrzymało się od 

głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 15 radnych. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 stanowi   

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie zmian 

w budżecie gminy na rok 2024 stanowi załącznik nr 9a do niniejszego   

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy 

do następnego punktu obrad. 

 



11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku 
od środków transportowych. 

Ww. projekt uchwały został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 
  

Na prośbę Burmistrza, Pracownik Wydziału Finansowego przedstawił 

przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 
   
Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem 

uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków 

transportowych. 
 

Uchwała w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych 

została  podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 15, przeciw-  0, wstrzymało 

się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 15 radnych. 

 

Projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków 

transportowych stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu, uchwała 

w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych stanowi 

załącznik nr 10a do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy do 

następnego punktu obrad. 

 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
określenia szczegółowych warunków przyznawania 
i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 
opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
zwolnienia od odpłat i trybu ich pobierania. 

Ww. projekt uchwały został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 
  

Na prośbę Burmistrza, Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczawnie-

Zdroju przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. 



 
Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 
 
Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od odpłat i trybu ich pobierania. 

 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od odpłat i trybu ich pobierania 

została  podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 15, przeciw-  0, wstrzymało 

się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 15 radnych. 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od odpłat i trybu ich pobierania 

stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu, uchwała zmieniająca 

uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób 

z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego 

lub całkowitego zwolnienia od odpłat i trybu ich pobierania stanowi 

załącznik nr 11a do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej A. Pisarska złożyła serdeczne 



życzenia od całej Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju w związku z DNIEM 

PRACOWNIKA SOCJALNEGO, który jest obchodzony 21 listopada 2024 r. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy do 

następnego punktu obrad. 

 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wzoru 
wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 
deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego.  

Ww. projekt uchwały został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 
  

Na prośbę Burmistrza, Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła 

przedmiotowy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 
 
Mecenas zabrał głos w kwestii uzupełnienia projektu ww. uchwały. 
 
Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

 

Uchwała w sprawie wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego 

oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego została  

podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 15, przeciw-  0, wstrzymało się od 

głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 15 radnych. 
 

Projekt uchwały w sprawie wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 

domowego stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu, uchwała 

w sprawie wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego stanowi załącznik nr 12a 

do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy do 

następnego punktu obrad. 



14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu 
współpracy Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego w zakresie 
realizacji zadań publicznych na rok 2025.  

Ww. projekt uchwały został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 
  

Na prośbę Burmistrza, Kierownik Centrum Usług Wspólnych Uzdrowiskowej 

Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój przedstawiła przedmiotowy projekt 

uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 
 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie uchwalenia Programu współpracy Uzdrowiskowej Gminy 

Miejskiej Szczawno-Zdrój z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

w zakresie realizacji zadań publicznych na rok 2025. 
 

Uchwała w sprawie uchwalenia Programu współpracy Uzdrowiskowej Gminy 

Miejskiej Szczawno-Zdrój z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w zakresie 

realizacji zadań publicznych na rok 2025 została  podjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 15, przeciw-  0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 15 radnych. 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Uzdrowiskowej 

Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

w zakresie realizacji zadań publicznych na rok 2025 stanowi załącznik 

nr 13 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie uchwalenia Programu 

współpracy Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w zakresie realizacji zadań publicznych na 

rok 2025 stanowi załącznik nr 13a do niniejszego protokołu. 



Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy do 

następnego punktu obrad. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej 
przeprowadzenia postępowania kontrolnego w zakresie 
realizacji zadania inwestycyjnego.  

Ww. projekt uchwały został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 
  

Zostało odczytane uzasadnienie projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 
 
W dyskusji udział wzięli: radny H. Hammer, Burmistrz, Zastępca Burmistrza, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka, Przewodniczący Rady 

Miejskiej Ł. Różycki, radny A. Sikoń. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

zlecenia Komisji Rewizyjnej przeprowadzenia postępowania 

kontrolnego w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego. 

 

Uchwała w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej przeprowadzenia 

postępowania kontrolnego w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego 

została  podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 15, przeciw-  0, wstrzymało 

się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 15 radnych. 

 

Projekt uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej przeprowadzenia 

postępowania kontrolnego w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego 

stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu, uchwała 

w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej przeprowadzenia postępowania 

kontrolnego w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego stanowi 

załącznik nr 14a do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy do 

następnego punktu obrad. 



16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
ustalenia regulaminu korzystania z Miejsca Obsługi Turysty 
w Szczawnie-Zdroju.  

 
Ww. projekt uchwały został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

  
Na prośbę Burmistrza, Sekretarz Miasta przedstawił przedmiotowy projekt 
uchwały. Głos zabrał także Mecenas. 

   
Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 
W dyskusji zabrał głos: radny Z. Różycki. 

 
Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z Miejsca 

Obsługi Turysty w Szczawnie-Zdroju. 

 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu korzystania 

z Miejsca Obsługi Turysty w Szczawnie-Zdroju została podjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 15, przeciw-  0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 15 radnych. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z Miejsca 

Obsługi Turysty w Szczawnie-Zdroju stanowi załącznik nr 15 do 

niniejszego protokołu, uchwała w sprawie ustalenia regulaminu korzystania 

z Miejsca Obsługi Turysty w Szczawnie-Zdroju stanowi załącznik nr 15a 

do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy do 

następnego punktu obrad. 

 
 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty 
uzdrowiskowej, ustalenia wysokości stawki opłaty, 
zarządzenia jej poboru w drodze inkasa oraz określenia 
inkasentów i wynagrodzenia za inkaso.  

Ww. projekt uchwały został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 
  



Na prośbę Burmistrza, Sekretarz Miasta przedstawił przedmiotowy projekt 

uchwały.  

   
Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 
W dyskusji zabrali głos: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka, 

Sekretarz Miasta, Skarbnik Miasta, radny H. Hammer, Burmistrz Szczawna-

Zdroju, radny A. Sikoń, Mecenas. 

 
Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

wprowadzenia opłaty uzdrowiskowej, ustalenia wysokości stawki 

opłaty, zarządzenia jej poboru w drodze inkasa oraz określenia 

inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 

 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty 

uzdrowiskowej, ustalenia wysokości stawki opłaty, zarządzenia jej poboru 

w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso 

została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 15, przeciw-  0, wstrzymało 

się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 15 radnych. 

 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty uzdrowiskowej, ustalenia 

wysokości stawki opłaty, zarządzenia jej poboru w drodze inkasa oraz 

określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso stanowi załącznik nr 16 

do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie wprowadzenia opłaty 

uzdrowiskowej, ustalenia wysokości stawki opłaty, zarządzenia jej poboru 

w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso 

stanowi załącznik nr 16a do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy do 

następnego punktu obrad. 

 

18. Podjęcie uchwały o uznaniu wniosku Wspólnoty 
Mieszkaniowej przy ul. Kolejowej Nr 13 za bezprzedmiotowy.  

 



Ww. projekt uchwały został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 
  

Zostało odczytane uzasadnienie przedmiotowego projektu uchwały. 
   
Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

o uznaniu wniosku Wspólnoty Mieszkaniowej przy ul. Kolejowej 

Nr 13 za bezprzedmiotowy. 

 

Uchwała o uznaniu wniosku Wspólnoty Mieszkaniowej przy ul. Kolejowej 

Nr 13 za bezprzedmiotowy została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 

15, przeciw-  0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 

15 radnych. 

 

Projekt uchwały o uznaniu wniosku Wspólnoty Mieszkaniowej przy 

ul. Kolejowej Nr 13 za bezprzedmiotowy stanowi załącznik nr 17 do 

niniejszego protokołu, uchwała o uznaniu wniosku Wspólnoty Mieszkaniowej 

przy ul. Kolejowej Nr 13 za bezprzedmiotowy stanowi załącznik nr 17a do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy do 

następnego punktu obrad. 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Pani I. G. 
o nierozpatrzeniu w terminie wniosku. 

Projekt uchwały w sprawie zawiadomienia Pani I. G. o nierozpatrzeniu 

w terminie wniosku został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

Zostało odczytane uzasadnienie przedmiotowego projektu uchwały. 
   
Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 
W dyskusji udział wzięli: radny J. Kaczanowski, Burmistrz. 
 
 



Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

zawiadomienia Pani I. G. o nierozpatrzeniu w terminie wniosku. 

 

Uchwała w sprawie zawiadomienia Pani I. G. o nierozpatrzeniu w terminie 

wniosku została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 15, przeciw-  0, 

wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 15 radnych. 

 

Projekt uchwały w sprawie zawiadomienia Pani I. G. o nierozpatrzeniu 

w terminie wniosku stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu, 

uchwała w sprawie zawiadomienia Pani I. G. o nierozpatrzeniu w terminie 

wniosku stanowi załącznik nr 18a do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy do 

następnego punktu obrad. 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na 
wykonanie robót budowlanych lub prac konserwatorskich 
i restauratorskich lub roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru lub znajdującym się w gminnej 
ewidencji zabytków, położonych na terenie Uzdrowiskowej 
Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój.  

Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na wykonanie robót 

budowlanych lub prac konserwatorskich i restauratorskich lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru lub znajdującym się 

w gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie Uzdrowiskowej 

Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój został załączony do aplikacji 

POSIEDZENIA.PL. 

Na prośbę Burmistrza, Pracownik Wydziału Gospodarowania 

Nieruchomościami przedstawił projekt ww. uchwały. 

   
Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 
W dyskusji udział wzięli: radny H. Hammer, Pracownik Wydziału 



Gospodarowania Nieruchomościami, Burmistrz. 

 
Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie udzielenia dotacji na wykonanie robót budowlanych lub 

prac konserwatorskich i restauratorskich lub roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru lub znajdującym się w gminnej 

ewidencji zabytków, położonych na terenie Uzdrowiskowej Gminy 

Miejskiej Szczawno-Zdrój. 

 

Uchwała w sprawie udzielenia dotacji na wykonanie robót budowlanych lub 

prac konserwatorskich i restauratorskich lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, 

położonych na terenie Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój 

została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 15, przeciw-  0, wstrzymało 

się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 15 radnych. 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na wykonanie robót 

budowlanych lub prac konserwatorskich i restauratorskich lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru lub znajdującym się 

w gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie Uzdrowiskowej 

Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 19 do niniejszego 

protokołu, uchwała w sprawie udzielenia dotacji na wykonanie robót 

budowlanych lub prac konserwatorskich i restauratorskich lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru lub znajdującym się 

w gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie Uzdrowiskowej 

Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 19a do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy do 

następnego punktu obrad. 

 

 



21. Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi.  

Radny J. Kaczanowski zaproponował zamontowanie kamery na ul. Prusa 

vis-a-vis ul. Westerplatte. 

Propozycja ta została zanotowana. 

Radna A. Wilk zaproponowała zamontowanie kamer na budynku 

Przychodni w Szczawnie-Zdroju. 

Burmistrz poinformował, że zostały zlecone prace związane 

z rozbudowaniem monitoringu na rondzie Alfonsa Szyperskiego- 

skrzyżowanie ul. Narciarskiej i Sienkiewicza, w najbliższym czasie kamery 

pojawią się na Przychodni. 

Radny A. Sikoń przedstawił prośby, zapytania od Mieszkańców: 

1) Czy można się zająć przepływem wodnym, który został uszkodzony 

prawdopodobnie podczas powodzi- przy ul. Chopina 11? 

Burmistrz odpowiedział, że Wody Polskie przystąpiły już do odbudowy tego 

muru, trwają prace. Dodatkowo skierowano pismo do Wód Polskich, aby 

dokonano naprawy odcinka drogi rolnej. 

2) Sprawa dotyczy ul. Mickiewicza 32- podczas powodzi woda narobiła 

Mieszkańcom szkód i w związku z tym Mieszkaniec kieruje podziękowania 

dla Urzędu za naprawę parkingu i kostki. Jednak pojawiła się także prośba 

o rozwiązanie problemu dotyczącego zieleni: Zarządca Osiedla Solicowo dba 

o zieleń na swoim terenie, jednak nie o zieleń przylegającą do terenów 

gminnych- jest takie miejsce, gdzie zieleń ta wychodzi na teren Szczawna. 

Ww. Zarządca nie poczuwa się do odpowiedzialności, by o tą zieleń zadbać 

w tym miejscu. Mieszkańcy proszą o interwencję.  

Burmistrz odpowiedział, że postępowanie w tej kwestii trwa, była wizja 

w terenie m.in. Pracowników tut. Urzędu. Temat nie jest zakończony- 

Zarządca ma się wywiązać z zadania. 



3) Mieszkanka zapytała o Wigilię zaplanowaną w Teatrze- czy Teatr 

faktycznie sprosta pod względem pomieszczenia osób, które chciałyby 

faktycznie uczestniczyć w tej uroczystości. 

Burmistrz odpowiedział, że Teatr może pomieścić ponad 350 osób. Chcemy 

zrobić w tym roku próbę Wigilii w takiej formie. Wiele Mieszkańców pytało 

czy w taki sposób można by było właśnie zorganizować w tym roku Wigilię. 

4) Mieszkaniec pyta czy jest możliwość stworzenia punktu, gdzie każdy 

Mieszkaniec mógłby złożyć oświadczenie woli dotyczące oddania organów 

po śmierci? 

Burmistrz odpowiedział, że tą procedurę musimy dokładnie prześledzić, jeśli 

funkcjonuje w innych Urzędach i zostanie udzielona odpowiedź. W tym 

temacie głos zabrał także Mecenas oraz Zastępca Burmistrza Szczawna-

Zdroju. 

Radna A. Robak wróciła do sprawy ul. Ułanów Nadwiślańskich, sprawa 

została zgłoszona do Wód Polskich. 

Burmistrz odpowiedział, że wszelkie zdiagnozowane uszkodzenia po 

powodzi, która miała miejsce we wrześniu zostały już wycenione, 

oszacowane. Wartość kosztorysu inwestorskiego są w rejonach kwoty: 3mln 

300 tys. Dokumenty w tym zakresie zostały przekazane do Starostwa 

Powiatowego oraz zostały wprowadzone do aplikacji POWÓDŹ. Zostanie 

także wniosek przekazany do Urzędu Wojewódzkiego. Możliwe, że zostaną 

środki finansowe przydzielone i będziemy mogli przystąpić do tych napraw.  

Dyskusja została zapisana na nagraniu audio-video.  

Radna E. Piotrowska zapytała czy wiemy jaki wystrój świąteczny będzie 

miało miasto? 

Burmistrz poinformował, że pojawią się też nowe elementy inne jak 

dotychczas, zostały już zamówione. Jest to forma dzierżawy.  

Dyskusja została zapisana na nagraniu audio-video.  



Wiceprzewodnicząca A. Pisarska zaprosiła w imieniu Pani Renaty 

Wierzbickiej Prezes Hospicjum na BIEG MIKOŁAJKOWY- w dniu 1.12.2024 r. 

22. Informacje i komunikaty.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w dniu 28.11.2024 r., 

o godz. 17.00 odbędzie się wspólne posiedzenie 6 komisji Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju. 

W obradach utajnionych, podczas których uczestniczyli wyłącznie radni, 

zostały odczytane informacje Naczelnika Urzędu Skarbowego w Wałbrzychu 

opatrzone klauzulą „tajemnica skarbowa” o nieprawidłowościach 

w oświadczeniach majątkowych na koniec kadencji 2018-2024, za rok 2023, 

na początek kadencji (2024-2029) radnych Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju.  

 

23. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Różycki ogłosił zamknięcie VIII sesji 

Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 

 

 

 Przebieg sesji został transmitowany oraz zarejestrowany za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk i umieszczony w Internecie pod 

linkiem: https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl. 

 
 Protokół sporządziła:   Protokół sprawdzili:  Sesji przewodniczył: 

   Maja Rutowska           Agnieszka Pisarska     Łukasz Różycki 

       Adam Motyka         

 

 
 
 

 

 



WYKAZ ZAŁĄCZNIKÓW DO PROTOKOŁU: 

 

 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności gości. 

3. Porządek obrad przed zmianami. 

4. Przygotowania do Jarmarku Bożonarodzeniowego, Wigilii oraz Sylwestra- informacja 
Burmistrza. 

5. Informacja Burmistrza o zgłoszonych żądaniach, o których mowa w art. 36 i wydanych 
decyzjach, o których mowa w art. 37 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu 
i zagospodarowaniu przestrzennym. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie między sesjami. 

7.-19a. Projekty uchwał i uchwały. 

20. Link do nagrania obrazu i dźwięku: https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl. 

 

 


